
Bestyrelsens	beretning	2016	

	

I	2016	blev	generalforsamlingen	afholdt	på	Præstemarkskolen	d.	11.	marts	med	10	deltagere,	som	
havde	et	hyggeligt	samvær.	

Bestyrelsen	har	i	år	valgt	et	lokale	i	SKIC,	som	foreningen	er	medlem	af.	

Siden	sidste	generalforsamling	har	bestyrelsen	holdt	to	møder,	hvilket	har	været	normen	de	
senere	år.	Derudover	har	bestyrelsen	afgjort	nogle	mindre	sager	over	mail.	Bestyrelsen	har	ikke	
været	indbudt	til	møder	med	kommunen	eller	andre	myndigheder,	men	har	i	oktober	deltaget	i	et	
dialogmøde	i	regi	af	landsbyrådet	(Carsten	og	Eigil).	

I	2016	er	der	pr.	1.	juni	kommet	nye	beboere	i	nr.	23,	idet	Karen	og	John	fraflyttede,	og	Marie	og	
Jan	med	deres	tre	drenge	overtog	ejendommen.	Foreningen	har	budt	velkommen	med	en	
opmærksomhed.	

Bestyrelsen	(Helge)	har	været	i	kontakt	med	kommunen	vedr.	brønde.	Ifølge	kommunen	er	der	i	
Stjerneparken	2	–	3	brønde	med	dæksler,	som	er	drænbrønde.	Det	er	foreningens	ansvar	at	
vedligeholde	drænbrønde.	Bestyrelsen	vil	sikre,	at	alle	brønde	tømmes	ved	næste	tømning,	som	er	
planlagt	til	2019;	idet	der	på	sidste	generalforsamling	blev	vedtaget	et	forslag	om	tømning	hvert	4.	
år,	og	seneste	tømning	skete	i	2015.		

Bestyrelsen	(Helge	og	Eigil)	har	beskåret	en	mindre	del	af	beplantningen	på	volden	mod	Engdalsvej	
for	at	give	bedre	oversigtsforhold	ved	udkørsel	fra	Neptunvej.	I	2017	sker	der	beskæring	af	hele	
beplantningen	efter	den	frekvens,	som	tidligere	er	vedtaget	på	generalforsamlingen.	

Bestyrelsen	har	for	vinteren	2016/2017	valgt	at	forlænge	aftalen	om	snerydning	med	firmaet	FHL	
på	Brushøjvej	om	bl.a.	saltning	og	en	tidligere	rydning,	hvor	dette	er	muligt.	Kontaktperson	til	
firmaet	er	Carsten.	Bestyrelsen	omdelte	i	november	til	alle	medlemmer	et	lille	papir	med	en	
opfordring	til	at	sikre	en	god	snerydning	ved	alle	parceller.	

På	sidste	generalforsamling	blev	der	nedsat	et	festudvalg.	Udvalget	har	dog	ikke	været	aktivt	i	
2016,	men	bestyrelsen	er	bekendt	med,	at	nogle	af	medlemmerne	har	ideer	til	arrangementer	i	
2017.	

Foreningen	har	i	2016	fortsat	sit	medlemskab	af	Søften	Kultur-	og	Idrætscenter	(SKIC)	og	betaler	
fortsat	et	mindre	beløb	pr.	medlem	til	flagning	i	Søften	på	en	række	højtidsdage.			

Hjemmesiden	vedligeholdes	stadig	af	Gil.	Bestyrelsen	vil	gerne	takke	ham	for	det.	Bestyrelsen	er	i	
færd	med	at	give	Gil	ideer	til	at	ændre	på	hjemmesidens	opsætning.	



Bestyrelsen	har	i	januar	2017	overfor	Midttrafik	gjort	indsigelse	mod	nedlæggelse	af	
busstoppestedet	på	Holmelundsvej	ved	Saturnvej.	

	


